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Laat de ondemocratische VLD niet
opnieuw in uw zakken zitten !

Betekom - Brussel
3 februari 2007.

Om 09.30u is de VLD begonnen met
haar verkiezingpropaganda, vandaag
gebruikten ze daarvoor de slogan :
“ De weg naar de OPEN DIALOOG”
en : “ Aanzet voor een nieuwe
Staatshervorming”.
Om dat allemaal onderbouwd en
geloofwaardig te maken hebben
diverse sprekers zich gedurende meer
dan twee uur uitgesloofd.

We publiceren hieronder alvast de
koppen van het informatiedocument
dat de VLD vandaag aan iedere aan-
wezige overhandigde.

- Van een Unitair naar een Federaal
  België.
- Problemen vragen om oplossingen.
- Federalisme is steeds in beweging.
- De Zeven uitgangspunten voor
een   efficiënte staatsstructuur.

1.Eenvormigheid.
2.Subsidiariteit.
3.Samenwerking en convergentie.
4.Gelijke behandeling.
5.Financiële verantwoordelijkheid.
6.Solidariteit.
7.Een nieuw evenwicht tussen
autonomie van de deelstaten en
samenhang van de federatie.

Gelijke behandeling ?
We willen hier enkel en alleen even
aantonen hoe ongeloofwaardig de
beweringen van de VLD zijn, Morsum
Magnificat mocht vandaag wel aanwe-
zig zijn, maar EVY VANDEMAELE van
de persdienst schreef in de e-mail van
1 februari 2007 om 16:53u :

Beste,
Ik dank u van harte voor uw interesse
in onze studiedag. Helaas heb ik net ter
ore gekregen dat de perslunch enkel
voorbehouden blijft voor Wetstraat
journalisten.  Mijn excuses hiervoor,
U bent echter van harte welkom op de
studiedag zelf.
Met vriendelijke groeten,
Evy Vademaele
Persdienst VLD.

Hier toont de VLD aan, wat zij met
“Gelijke behandeling” bedoelen, wat

is het verschil tussen
een “Wetstraat” en
een andere journalist ?
Zo hadden we ook onze
bedenkingen bij een
andere slogan van de
VLD van vroeger als
“De partij van de
burger”, wij dachten
dat het beter zou zijn
indien ze het de partij
van “Bepaalde”
burgers zouden
noemen.

Beloven.

Nu de verkiezingen in
aantocht zijn, moet de
leugendoos
opengetrokken
worden.
Bart Somers wil ons
doen geloven, dat de
VLD op een ernstige
manier werk wil
maken van de
Staatshervorming én
als toemaatje, of het
iets van niets is, de
splitsing van B.H.V. !
Maar de Burgemeester van Lennik
heeft daar zijn zienswijze over en
verkondigt ze dan ook aan deze
redactie.

BV en vooral de AB van
Lennik .

Na afloop van het meer dan twee uur
durend bladvullend gewauwel (wat
hebben ze nu eigenlijk gezegd ?),
mochten beperkte vragen worden
gesteld, het werden er vier in totaal !
De kontlik journalisten zwegen, ze
mochten immers wat later deelnemen
aan de perslunch, daarom verstopten
ze braafjes hun “lekstokjes”
<micro’s>.
Eén Burgemeester deed zijn mond wél
open, Poulain Somers en Van
Krunkelsven, alias “Krunkie” en al de
rest op het podium bogen het hoofd
of vergaapten zich werkelijk aan het
betoog van de Lennikse Burgemeester
Willy De Waele.

Bij de VLD hebben ze BV’s en AB’s zei Willy De
Waele na afloop, ik ben de “AB” of  Ambetante
Burgemeester.

De rekening
klopt niet.

Ik ben al blij dat ik vragen mocht
stellen zegt Willy De Waele, ze (de

VLD -nvdr-) hebben niet graag dat ge
hen tegenspreekt,

Exclusief gesprek met
Willy De Waele
Burgemeester van
Lennik.

MM:
Bart Somers & C° keken nogal raar op
toen ge “en publique” in feite uw gal
uitspuwde omtrent de wijze waarop
de VLD één en ander aanpakt ?

Willy De Waele (WDW) :
Da’s heel eenvoudig ; Ik heb twee
zaken gesteld : één dat wij een
politieke formatie zijn en dat het de
bedoeling is dat wij een
staatshervorming van welke wijze
ook, moeten kunnen realiseren en
daarvoor moet ge met een partner
zijn die op gelijke wijze met U
discuteert en van gedachten wisselt
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Is de VLD “Zo groot” ......

..... of is de VLD in feite “Zo klein” .... ?
Prof Erik Schokkaert vandaag opde VLD studiedag en de parallel die Morsum Magnificat trekt met de gebaren die de Professor maakt

dus was mijn eerste vraag : Herstel
democratie, nu worden de Vlamingen
geboycot door een Franstalige
minderheid. Er worden 6 mio
Vlamingen gegijzeld door 3,5 mio
Walen omdat de grondwet speciale
procedures ingebouwd heeft met
speciale en gekwalificeerde
meerderheden die ze ten allen tijde
kunnen gebruiken om de Vlaamse
eisen af te blokken, dus een
minderheid regeert dit land tegen een
Vlaamse meerderheid. Op de eerste
plaats moet dus de democratie
hersteld worden anders is het met de
Franstaligen zinloos te praten want ze
gaan dat middel gebruiken om de
Vlaamse eisen af te blokken.

MM :
Ja, maar die mogelijkheid om alles af
te blokken hebben ze in de wet.

WDW :
Grondwettelijk vastgelegd ! Dus men
moet hier durven buiten de
grondwettelijkheid treden omdat wij
grondwettelijk gegijzeld worden door
een minderheid. Dus dat is mijn
eerste standpunt: Herstel van de
democratie. One man, one vote.
De tweede zaak was dat ze moeten
eerbied opbrengen in ons grondgebied.
Dit land is opgedeeld in gewesten,
gemeenschappen en taalgebieden, die
territoriaal afgebakend zijn, zij moeten
afblijven van ons grondgebied op welke
wijze ook, als zij naar Vlaanderen komen
moeten ze zich aanpassen aan onze taal

en onze cultuur en geen beroep doen
op faciliteiten, dat betekent afstand
doen van faciliteiten en twee splitsing
van de kieskring Brussel-Halle-
Vilvoorde.

MM:
Dat heeft Somers op het laatste dan
gezegd en dan heb ik tegen Goedele
Devroye gezegd en ik weet niet of ze
het zal genoteerd hebben, “en als we

dat niet geloven maakt hij ons wel iets
anders wijs.

WDW : Da’s correct.
En mijn derde punt was dan :
Een financiering, als ik zeg dat de
Federale Overheid de belastingen
stemt en laat uitgeven, de middelen
door de Vlaamse en de Waalse regering,
hiertegenover staat geen enkele
politieke verantwoordelijkheid, dat
noem ik niet meer of niet minder dan
consumptie federalisme, men is niet
verantwoordelijk voor hetgeen men
uitgeeft wel voor de federale overheid
en die is bezig met zichzelf totaal te
ontleden en zou enkel maar de

gezagdepartementen, zoals justitie,
defensie kunnen financieren voor de
rest is die langzamerhand  zichzelf aan
het uitkleden.

WDW gaat verder :
De transfers, akkoord, maar
afgesproken, doorzichtig én
controleerbaar, niet om de PS-staat te
financieren.
Ik ga één voorbeeld geven, maar ik heb
dat niet gezegd deze voormiddag want
ik had gewoon de tijd daar niet voor,
maar Vlaanderen heeft een acute nood
aan sociale woningen, er staan er
70.000 op de wachtlijst …..

MM:
Het Vlaams Belang heeft daar deze week
ook een persconferentie over gegeven.

WDW:
Ja maar ik zeg U, men (het Vlaams
Belang -nvdr-) neemt mijn argumenten
voor een stuk over, in die zin dat ik
zeg, als een paar procent van de
transfers hier blijven, is die Vlaamse
woningnood binnen de een à twee jaar
opgelost, dus die transfers zijn zonder
meer een misdaad tegen Vlaanderen en
daar blijf ik bij.

MM:
Natuurlijk en het Vlaams Belang heeft
voor een groot stuk gelijk.

Ik heb nog zoveel meer te
vertellen maar in dat korte
tijdsbestek krijgt ge daar de
kans niet toe.
Ik ben al blij dat ik heb
mogen spreken bij de partij,
dat is al jaren geleden.
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WDW:
Mijn laatste zaak was, met die partner
(doelend op de Walen-nvdr-) kun je niet
onderhandelen want ze zijn
onbetrouwbaar.
Ik heb nog zoveel meer te vertellen
maar in dat korte tijdsbestek krijgt ge
daar de kans niet toe.
Ik ben al blij dat ik heb mogen spreken
bij de partij, dat is al jaren geleden.
MM:
Maar valt het U niet op, er is daar toch
pers aanwezig, Goedele Devroye en Van
Gompel was daar ook en er is daar na
afloop geen enkele die vragen stelt
WDW :  De persmensen die leven van
die mandatarissen en ik weet niet of
het opgevallen is, maar de zaal was ijzig
stil, men heeft nu eenmaal niet de
gewoonte dat er andere meningen zijn
en ik ervaar dat nu al jaren, ge zou
mijn briefwisseling naar  de
partijinstanties toe, ge zou van uw stoel
vallen hé zegt de heer De Waele.
Ik noem gewoonlijk man en paard, ik
heb als liberaal en democraat toch het
recht van spreken, maar zoals U
(doelend op de redacteur van Morsum
Magnificat) ben ik de luis in de pels,
men heeft niet graag mensen die
tegenspreken.
Ik heb in mijn politieke loopbaan voor
twee zaken gezorgd :
1.Dat ik van mijn mandaat niet moet
leven.
2.Dat ik mijn vrijheid van spreken
behoud.
En zoiets geef ik voor niets of niemand
vrij.  Mijn gevoel, mijn houding die ik
jaar en dag verdedig is nog nooit
tegengesteld geweest, U zag het, gans
de assemblé zat er bij en keek er naar.

VLD Congres
van 10 en 11 februari.

Het erge is vandaag nog niet,  het erge
is het congres van 10 en 11 februari,
de teksten die ze uitgeschreven
hebben, zijn het papier niet waard, ik
heb ze nagelezen en herhaal ze zijn het

papier niet waard waarop ze
geschreven zijn.
Ik wil er toch aan toevoegen, dat ik in
mijn bestuur te Lennik, niets voor
niemand te verbergen heb, de teksten
komen ook op onze website.
Ik kies in mijn gedachtegoed als
Vlaming en Liberaal voor de ideeën, zij
kiezen  voor de macht van de onmacht.
MM:
Straks moet ge nog bij Jean Marie
Dedecker te biechten gaan ?
WDW:
Ik ben 50 jaar liberaal militant en zie
met lede ogen mijn partij kapot gaan
en ik ga niet veranderen van partij want
ze zouden er veel te veel plezier aan
beleven.
MM:
Maar u gaat er toch rekening moeten
mee houden, dat de VLD bij de volgende
verkiezing gaat verliezen ?
WDW:
Dat gaat de derde keer op een rij zijn,
bij de gemeenteraadsverkiezingen
verloren we tientallen mandaten,
gemeenteraadsleden, Schepenen en
Burgemeesters en een kwart van onze
provincieraadsleden en niemand is
verantwoordelijk, niemand wordt ter
verantwoording geroepen.
De volgende en 3e afrekening komt op
de 10e juni en die gaat evenveel pijn
doen als de andere voorgaande en als
de VLD ooit in de oppositie komt, zal
die partij geen jaar meer bestaan, het
gaat er dan om de mandaten te kopen
en te verkopen.

De middelen.

Gans het debat betreft de middelen op
het niveau van de Federale overheid
men durft niet zeggen dat het op is, de
begroting van VERHOFSTADT is met
“trucs” aan mekaar gelapt, een
creatieve boekhouding, als ik in de
gemeente op zo’n manier moest
werken, krijg op de kortste keren een
dwangsom aan mijn been.
De lusten nemen we op en lasten
schuiven we naar de komende

generaties zegt Willy De Waele
resoluut, men moet geen Professor zijn
om te zien, dat dit land Federaal niet
meer bestuurd wordt, men ondergaat
ondermeer de wil van de Franstaligen
en doet aan populisme, ik wil geen
populist zijn en ik heb dat ook
geschreven, ben wel een bekende
Burgemeester en daar heb ik geen
probleem mee, maar ik wil bekend zijn
om standpunten die ik inneem, ik wil

niet de gevangene zijn van mijn
stemmen, wil geen populist zijn en zal
dat ook niet worden.
MM:
U weet toch dat de mensen het beu zijn,
het gaat niet goed, mensen zijn bang
….
WDW:
Ik ben de enige liberale Burgemeester
in de wijde omgeving die wint, in een
zee van CD&V’ers en Blokkers, al de
rest verliest, dus komen mijn
standpunten toch zó slecht niet over hé
(triomfantelijk) in mijn gemeente heeft
33% voor mij gestemd, dat is toch niet
mis voor een kleine gemeente dacht ik
hé.
MM:
Maar U heeft ook andere ideeën hé ?
WDW:
Maar u waardeert toch mijn
standpunten ?  Na de lezing zijn mensen
en militanten mij komen vinden om te
vragen of ik bij hen ook wilde komen
spreken.

                                erik verbeeck

Het Panel kon de opmerkingen van Willy De Waele duidelijk niet waarderen.

Ik heb in mijn politieke
loopbaan voor twee zaken
gezorgd :
1.Dat ik van mijn mandaat
niet moet leven.
2.Dat ik mijn vrijheid
van spreken behoud.
En zoiets geef ik voor niets
of niemand vrij.


